
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 1. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 1079
Hvad vurderer Fredericia Havn er den samlede regning for oprydningsarbej-
det efter kvælstofudslippet den 3. februar 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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